

ADDI MEETING

DESIGNED BY FRIIS & MOLTKE DESIGN



ADDI MEETING

DESIGNED BY FRIIS & MOLTKE DESIGN

Addi Meeting er tænkt som et fleksibelt møbelement, der kan bruges i mange forskellige sammenhænge, hvor mennesker mødes. Et møbel med høj afskærmning på sider og ryg, der tilbyder et mere privat "rum i rummet". Addi Meeting fås standard i 1-, 2 og 3 personers moduler. Sæde- og rygpuder er aftagelige, og dermed let udskiftelige, samtidig med, at farvesætningen i hvert enkelt møbel kan mikses.

// The purpose of Addi Meeting is as a flexible furniture element, ideal where people meet in various connections. Furniture element with high screening walls on the sides and the back, offering a more private "room in the room". Addi Meeting is available as 1-, 2- and 3-seater modules. Seat and back cushions are detachable and thus easy to exchange and combinations of colours within each element become possible.

/ Addi Meeting ist als ein flexibles Möbelement gedacht, das in vielen verschiedenen Zusammenhängen, wo Menschen sich treffen, verwendet werden kann. Möbelemente mit hoher Abschirmung an Seiten und Rücken, der einen mehr privaten "Raum im Raum" anbietet. Addi Meeting ist als 1-, 2- oder 3-Sitzer lieferbar. Die Sitz- und Rückenkissen sind abnehmbar und damit leicht austauschbar – gleichzeitig ist es möglich, verschiedene Farbkombinationen in den einzelnen Elementen zu haben.

SÆDE/RYG + VÆGGE: Fuldpolstret i læder eller stof. STEL: Sortlakeret træ – andre RAL farver kan tilvælges.
BORDPLADE OG GAVLE: Linoleum, laminat og træ eller en kombination heraf.

// SEAT/BACK + WALLS: Fully upholstered in leather or fabric. BASE: Black-lacquered wood – other RAL colours are optional.
TABLE TOP AND GABLES: Laminate, linoleum or wood or a combination of these materials.

/ SITZ/RÜCKEN + WÄNDE: Vollgepolstert in Leder oder Stoff. GESTELL: Schwarzlackiertes Holz – auch in anderen RAL-Farben lieferbar.
TISCHPLATTE UND GIEBEL: Laminat, Linoleum oder Holz oder in Kombinationen der Materialien.

